
ПРОТОКОЛ № 05 – 2024 

ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ СПОРТИВНОГО КОМІТЕТУ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 

(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808. 

29 січня 2024 року. 

Початок роботи: о 20:30 (за Київським часом) 

 

Члени Спортивного комітету, присутні на засіданні: 

 

1.Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету, представник класу «iQFOiL» 

2. Ігор Трофимов – член Спортивного комітету, головний тренер 

3. Юлія Кисельова – член Спортивного комітету, представник класу «Оптиміст» 

4. Ігор Матвієнко – член  Спортивного комітету, представник класу «470» 

5. Олександр Ізаров – член  Спортивного комітету, представник класу «Кадет» 

6. Юлія Кисельова – член  Спортивного комітету, заступник представника класу «RS 

Tera»  

7. Максим Чес – член  Спортивного комітету, представник класу ILCA 6 

8. Альона Пахольчик – член  Спортивного комітету, видатний спортсмен 

9. Юрій Журавльов – член  Спортивного комітету, представник класу ILCA 4 

10. Валерій Кудряшов – член  Спортивного комітету, представник класу ILCA 7 

11. Павло Донцов – член  Спортивного комітету, тренер 

12. Єлизавета Виноградова – Голова Комісії атлетів ГО «ВФУ» (з дорадчим голосом) 

 

Запрошена: Анна Воропаєва – начальник штатної команди національної збірної команди 

України з вітрильного спорту (Порядок денний п.6.2.) 

 

У засіданні беруть участь дванадцять членів Спортивного комітету. Згідно з 

Положенням про Спортивний комітет засідання є правомочним і Спортивний комітет може 

виносити ухвали з питань порядку денного. Пропонований порядок денний та супровідні 

матеріали були попередньо надіслані усім членам Спортивного комітету. Додатки до 

протоколу є невід’ємною частиною протоколу. Інтерактивне засідання Спортивного комітету 

відбулося шляхом спілкування через додаток для проведення відео конференцій Google Meet. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 1. Обговорювання та затвердження списків учасників (спортсмени, тренери) спортивних 

заходів на березень 2024 року. Доповідач Нижегородов Олексій 

2. Підтвердження асоціаціями класів участі спортсменів у юніорському чемпіонаті світу 

WS 2024. Доповідач Трофимов Ігор. 

3. Комунікація Спортивного комітету і Мінмолодьспорту (реалізація рішень 

Спортивного комітету, затверджених Президією ГО ВФУ). Доповідач Юлія Кисельова. 

4. Інформація щодо підписання контрактів спортсменами-інструкторами штатної 

команди національної збірної команди України з вітрильного спорту. Доповідач Трофимов 

Ігор  

5. Питання інформації та рекомендацій щодо перетину кордону спортсменами та 

тренерами національної збірної команди України. Доповідач Журавльов Юрій. 

6. Різне. 

6.1. Розгляд звернення старшого тренера штатної команди національної збірної команди 

України з вітрильного спорту Коломієць Анастасії. 

6.2. Обґрунтування витрат пального  згідно з розрахунками до наказів. Доповідач 

Кисельова Юлія. 

6.3. Розгляд листа Президії ГО «ВФУ»  щодо звіту головного тренера Ігоря Трофимова 

за 2023 рік. Доповідач Нижегородов Олексій. 
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За пропонуємий Порядок денний 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити запропонований Порядок денний. 

 

ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Обговорювання та затвердження списків учасників (спортсмени, тренери) спортивних 

заходів на березень 2024 року. Доповідач Нижегородов Олексій 
 

Доповідач: НИЖЕГОРОДОВ Олексій 

Доповідач запропонував розглянути листи з пропозиціями асоціацій на відрядження у 

березні 2024 року по кожній асоціації окремо (всі листи з пропозиціями асоціацій додаються). 

По пропозиціям асоціації вітродошки (за позабюджетні кошти), асоціації класу 

«Оптиміст» (за позабюджетні кошти), асоціації класу «470» (за бюджетні кошти), асоціації 

класів ІЛКА (за бюджетні і позабюджетні кошти) зауважень не було. 

Пропозиція асоціації класу «420» щодо відрядження на спортивні заходи в березні 2024 

року за бюджетні кошти була в ході обговорювання відхилена, у зв’язку з попереднім 

рішенням Спортивного комітету щодо розподілу фінансування до кінця квітня 2024 року,  

тому було зазначено, що участь у зазначених заходах може бути тільки за позабюджетні 

кошти.  

Павло Донцов  також зазначив, що було б доречно мати інформацію, який планують 

результат спортсмени на змагання, на які відряджаються за державні кошти. 

 

На голосування винесена наступна пропозиція: 

Затвердити пропозиції асоціацій щодо відряджень на спортивні заходи у березні 2024 

року, що додаються, з урахуванням зауважень: 

спортивні заходи в класі «iQFOiL»  - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «Оптиміст» - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «420» - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «470» - за бюджетні кошти; 

спортивні заходи в класах «ILCA» - за бюджетні та позабюджетні кошти. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

10 0 1 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити пропозиції асоціацій щодо відряджень на спортивні заходи у березні 2024 

року, що додаються: 

спортивні заходи в класі «iQFOiL»  - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «Оптиміст» - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «420» - за позабюджетні кошти; 

спортивні заходи в класі «470» - за бюджетні кошти; 

спортивні заходи в класах «ILCA» - за бюджетні та позабюджетні кошти. 
 

ПИТАННЯ ДРУГЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Підтвердження асоціаціями класів участі спортсменів у юніорському чемпіонаті світу 

WS 2024.  
 

Доповідач:  ТРОФИМОВ Ігор 
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Юніорський чемпіонат світу WS 2024 є комплексний спортивний захід на який подає 

попередню заявку Вітрильна федерація України та сплачується попередній стартовий внесок. 

Для подання заявки, асоціації класів, які є в Україні і можуть брати участь у цьому 

чемпіонаті повинні підтвердити участь своїх спортсменів в зазначених дисциплінах: 

Клас «iQFOiL»  (чол., жін.) - підтверджує 

Клас «420» - підтверджує 

Клас Формула Кайт – не підтверджує 

Клас «ILCA6» (чол., жін.) - підтверджує 

 

На голосування винесена наступна пропозиція: 

Затвердити перелік дисциплін та подати попередню заявку для участі в юніорському 

чемпіонаті світу WS 2024:  

Клас «iQFOiL»  (чол., жін.)  

Клас «420»  

Клас «ILCA 6» (чол., жін.)  

 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 

 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити перелік дисциплін та подати попередню заявку для участі в юніорському 

чемпіонаті світу WS 2024:  

Клас «iQFOiL»  (чол., жін.)  

Клас «420»  

Клас «ILCA6» (чол., жін.)  

 

ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Комунікація Спортивного комітету і Мінмолодьспорту (реалізація рішень Спортивного 

комітету, затверджених Президією ГО ВФУ).  
  
Доповідач: КИСЕЛЬОВА Юлія 

Доповідач зазначила, що рішення Спортивного комітету зазначені в протоколах комітету 

подаються на розгляд та затвердження Президії ГО «ВФУ». Це питання відрядження збірних 

команд як за бюджетні так і за позабюджетні кошти, інші питання спортивного напрямку, що 

входять до компетенції Спортивного комітету та які повинні надходити до Мінмолодьспорту. 

Нажаль, ці рішення ГО «ВФУ» не завжди своєчасно надходять до Мінмолодьспорту, і 

іноді з корегуванням, що вносить труднощі для своєчасного оформлення наказів та інших 

документів працівниками Мінмолодьспорту. 

 Для контролю правильності оформлення  та своєчасного подання листів, пропозицій до 

Мінмолодьспорту, що стосуються компетенції Спортивного комітету є необхідність 

звернутися до Президії ГО «ВФУ» з  проханням зобов’язати виконавчого директора ТКАЧА 

Олександра  надсилати  Голові Спортивного комітету Олексію НИЖЕГОРОДОВУ для 

узгодження всі листи, пропозиції до Мінмлодьспорту, що стосуються компетенції 

Спортивного комітету та сканкопії відправлених документів.  

На голосування винесена наступна пропозиція: 

Звернутися до Президії ГО «ВФУ» з пропозицією зобов’язати виконавчого директора 

ТКАЧА Олександра надсилати всі пропозиції, листи до Мінмлодьспорту, що стосуються 

компетенції Спортивного комітету на узгодження Голові Спортивного комітету Олексію 

НИЖЕГОРОДОВУ  та сканкопії відправлених документів. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
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УХВАЛИЛИ: 

Звернутися до Президії ГО «ВФУ» з пропозицією зобов’язати виконавчого директора 

ТКАЧА Олександра надсилати всі пропозиції, листи до Мінмлодьспорту, що стосуються 

компетенції Спортивного комітету на узгодження Голові Спортивного комітету Олексію 

НИЖЕГОРОДОВУ  та сканкопії відправлених документів. 

 

ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Інформація щодо підписання контрактів спортсменами-інструкторами штатної команди 

національної збірної команди України з вітрильного спорту.  
 

Доповідач ТРОФИМОВ Ігор  

Доповідач зазначив, що наразі є 1 штатна ставка спортсмена-інструктора у вітрильному 

спорті, бо ще не підписано контракт Іваном Антіпіним (0,5 ставки) клас «ILCA7» і як 

з’ясувалося ще 0,5 ставки Тімура Данієляна, клас «iQFOiL». 

Тренери, представники в Спортивному комітеті Юрій Журавльов та Олексій 

Нижегородов дали пояснення щодо цього питання – Іван Антіпін чекає оформлення 

документів в військкоматі, а Тімур Данієлян за віком не може отримувати без довідки про 

індивідуальний графік навчання повну ставку спортсмена-інструктора. 

В обговорюванні взяли участь усі члени комітету. 

Чес Максим запропонував 0,5 ставки, що поки рахується за Данієляном Тімуром,  надати 

класу «470» з укладанням контракту до 30 червня 2024 року. 

Були обговорені кандидатури Ангеліни Колесник, Михайла Білогородського, Єгора 

Самаріна, Софії Лижичко, Мадоніча Святослава. 

Ігор Матвієнко запропонував екіпаж Єгора Самаріна/Єлизавети Василенко, які самі 

визначаться хто саме буде підписувати контракт.  
 

На голосування винесена наступна пропозиція: 

Надати строком до 30 червня 2024 року 0,5 ставки спортсмена-інструктора штатної 

команди національної збірної команди України з вітрильного спорту екіпажу Єгора 

Самаріна/Єлизавети Василенко. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

10 0 1 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Надати строком до 30 червня 2024 року 0,5 ставки спортсмена-інструктора штатної 

команди національної збірної команди України з вітрильного спорту екіпажу Єгора 

Самаріна/Єлизавети Василенко. 

 

ПИТАННЯ ПЯТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Питання інформації та рекомендацій щодо перетину кордону спортсменами та 

тренерами національної збірної команди України.  
 

Доповідач ЖУРАВЛЬОВ Юрій 

Доповідач зазначив, що наразі всі тренери чоловіки (яких більш 80% від тренерського 

складу України), які знаходяться в Україні не мають ані ніякої броні щодо мобілізації ані 

захисту для продовження тренерсько-викладацької діяльності. 

Така невизначеність несе ряд негативних наслідків в тренерській роботі, ставить під 

загрозу можливість безперешкодного виїзду зі своїми вихованцями на міжнародні змагання, у 

зв’язку з необхідністю заздалегідь обов’язкової сплати стартового внеску, бронювання житла, 

може нести фінансові збитки. 
 

Запропонував звернутися до Президії ГО ВФУ з пропозицією подання звернення до 

компетентних органів, установ для обговорювання питання щодо надання додаткової броні 
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тренерам-викладачам та тренерам національної збірної команди України та пояснень про 

проходження спрощеного перетину кордону спортсменами та тренерами у складі офіційних 

спортивних делегацій. 
 

На голосування винесена наступна пропозиція: 

Звернутися до Президії ГО ВФУ з пропозицією подання звернення до компетентних 

органів, установ для обговорювання питання щодо надання додаткової броні тренерам-

викладачам та тренерам національної збірної команди України та пояснень про проходження 

спрощеного перетину кордону спортсменами та тренерами у складі офіційних спортивних 

делегацій. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 

 

УХВАЛИЛИ: 

Звернутися до Президії ГО ВФУ з пропозицією подання звернення до компетентних 

органів, установ для обговорювання питання щодо надання додаткової броні тренерам-

викладачам та тренерам національної збірної команди України та пояснень про проходження 

спрощеного перетину кордону спортсменами та тренерами у складі офіційних спортивних 

делегацій. 

 

ПИТАННЯ ШОСТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Різне. 

6.1. Розгляд звернення старшого тренера штатної команди національної збірної команди 

України з вітрильного спорту Коломієць Анастасії. 
 

Доповідач НИЖЕГОРОДОВ Олексій 

Доповідач ще раз зачитав звернення старшого тренера штатної команди національної 

команди України з вітрильного спорту Анастасії Коломієць та зазначив, що пункти 1 та 3 

зазначеного звернення не можуть обговорюватися і бути розглянутими, бо це є порушення 

діючого затвердженого Положення про Спортивний комітет. 

До пропозиції, зазначеної у пункті 2 звернення Анастасії Коломієць  - щодо участі 

Коломієць Анастасії за поданням асоціацій класів у складі команди в межах кількісного 

складу, відповідно до затвердженої системи відбору або комплексних юніорських змагань 

заперечень не має. 

Також було зазначено, що для розвитку юніорського спорту в Україні було б доцільно, 

щоб Анастасія Коломієць, як старший тренер збірної команди організувала та провела 

декілька навчально-тренувальних зборів серед юніорів, юнаків в Україні. 

Голосування не проводилося. 

Інформація взята до уваги. 

 

6.2. Обґрунтування витрат пального  згідно з розрахунками до наказів. 

  

Доповідач КИСЕЛЬОВА Юлія. 

Доповідач зазначила, що піднімає питання для обговорювання з метою доцільного 

використання бюджетних коштів (витрати на паливно-мастильні матеріали тощо), 

унеможливлення зловживань та необґрунтованих витратах в кошторисах.  

Доповідач зауважила, що збільшення у 2024 році витрат на пальне деяких тренерських 

катерів (18 літрів на годину на двигун 50 к.с.), відсутність логістики та використання великої 

кількості автомобілів, веде до збільшення необґрунтованого використання бюджетних коштів 

та унеможливлює повноцінне фінансування на відрядження спортсменів юнацьких, 

юніорських класів.  
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Запропонувала встановити для тренерських катерів єдиний розрахунок середньої 

витрати пального: для 4-х тактних двигунів 0,250 л на 1 к.с. 

Слухали запрошену Анну Воропаєву, яка пояснила, яким чином визначається 

розрахунок пального на автомобілі відділом «Укрспортзабезпечення», а також зазначила, що 

витрати пального на катери враховують інтенсивність використання катера тренером. Підстав 

або нормативних документів за якими визначається розрахунок пального на катери Анна 

Воропаєва не надала. 

Голосування не проводилося. 

Інформація взята до уваги. 

 

6.3. Розгляд листа Президії ГО «ВФУ»  щодо звіту головного тренера Ігоря Трофимова 

за 2023 рік.  
 

Доповідач НИЖЕГОРОДОВ Олексій. 

Доповідач ознайомив усіх членів комітету з ухвалою Президії ГО ВФУ: 

«Передати додаток до звіту головного тренера та звіт Євгена Мойсеєнка до Спортивного 

комітету для доповнення даними, відсутніми у додатку головного тренера, опрацювання та 

надання Президії аналітики щодо використання державних коштів у 2023 році для планування 

витрат державних коштів у поточному році».  

Додатки до ухвали додаються. 

У зв’язку з тим, що додатки були надані членам Спортивного комітету незадовго до 

початку засідання і не вистачало достатньо часу для ознайомлення та доопрацювання цих 

документів, розгляд переноситься на наступне засідання Спортивного комітету. 

Членам Спортивного комітету запропоновано підготувати пропозиції та по можливості 

доопрацювати зазначений документ на наступне засідання.  

Голосування не проводилося. 

Інформація взята до уваги. 

 

 

 

На цьому порядок денний вичерпаний, засідання Спортивного комітету завершено. 

 

 

Олексій Нижегородов                                                        Юлія Кисельова 

Головуючий на засіданні                                                  Секретар засідання 


